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Interjút adott az Origónak a Kossuth-díjas 
színházrendező, Csiszár Imre. Szilléry Éva kérdezte.
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Az interjúban Csiszár Imre arról, miért vállalta a szolnoki 
színház művészeti vezetését, miért gondolja, hogy 
nagyon jó közönség van Szolnokon. A rendező szerint 
nehezen tetten érhető, Szolnokon mégis megállapítható, 
hogy a színre kerülő előadások gondolatiságát, 
értelmét, mondanivalóját magukkal viszik az emberek. 
Ez abból is leszűrhető, hogy a nézők visszatérnek az 
intellektuálisabb darabokra és az operettekre is.
Csiszár Imre szerint a színház politikus, egy felvállalt 
világnézetről szól, de nem lehet aktuálpolitikus, semmi 



köze a napi politikához.

Az interjúban arról is beszél, miért szűnhetett meg az 
általa vezetett Thália Színház és hogy miként gondol 
saját munkásságára.


